



Proposal on changes of Bye-law 更新附例建議

Date 日期	22 Jun 2016
Proposer(s) 提議者	Cyril Leung
Subject 主題	Change the number of matches that a player being tied
Proposed changes 建議更新內容	<p>3.7.a. In any one season, a player shall be regarded as tied to the side in which he has played a total of 108 or more complete matches for that side or for any other side ranked higher than that side in accordance with Bye-law 3.1.b.</p> <p>4.7.a. In any one season a player shall be regarded as tied to the side in which he has played a total of fivefour or more complete matches for that side or for any other side ranked higher than that side in accordance with Bye-law</p> <p>3.7.a. 根據附例 3.1.b.，一位球員如在同一球季中替同一隊、或同一組別或較高組別的其他隊伍完成 108 場或以上比賽，該球員將被視為受限制球員。</p> <p>4.7.a. 根據附例 4.1.b.，一位球員如在同一球季中替同一隊、或同一組別或較高組別的其他隊伍完成 五四場或以上比賽，該球員將被視為受限制球員。</p>
Background 背景	Sometimes, high division players having no game will play down in low division matches and it is relatively unfair to the low division players.
Benefits 好處	To minimize the high division players playing down when they are bye.
Process History 處理過程	Circulate to CoM members on 22 Jun 2016 Approved in CoM on 25 Jul 2016
Effective date 生效日期	Triples League 2016
Form last updated on 表格最後更新日期	3 Aug 2016